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Abstract (en)
1. A transport and/or storage container for radioactive materials and more particularly for irradiated fuel elements from nuclear reactors, consisting of
a container body which acts as a shield against gamma radiation, a neutron shield and cooling ribs on the surface of the container body which run in
an aixal or radial direction, characterized in that webs (3) are arranged on the surface of the container body (1) in a transverse direction to that of the
cooling ribs (2), the height of which webs is at most 2/3 the height of the cooling ribs (2) and the webs (3) are arranged at a spacing from each other
which is at most 10 times the height of the webs (3).

Abstract (de)
Es wird ein Transport- und/oder Lagerbehälter für radioaktive Stoffe insbesondere für bestrahlte Brennelemente, beschrieben, der im wesentlichen
aus einem Behälterkörper mit Abschirmfunktion für Gammastrahlung, einer Neutronenabschirmung und Kühlrippen an der Oberfläche des
Behälterkörpers besteht. Um bei Beschädigungen der Kühlrippen eine Rißfortflanzung in den Behälterkörper heinein zu vermeiden, werden auf der
Oberfläche des Behälterkörpers quer zur Erstreckungsrichtung der Kühlrippen Stege angebracht und vorzugsweise die Kühlrippen im Bereich dieser
Stege mit Kerben versehen.
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